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RAPPORT 
 

 
Utvärdering av styrelsens junimöte 2016 
 
Utvärderingen avser styrelsens marsmöte 2016. Den besvarades av fyra ledamöter. Svarsalternativen 
var; 5  stämmer helt, 4  stämmer bra, 3  stämmer någorlunda, 2  stämmer dåligt och 1  stämmer inte 
alls. Siffran i den blå stjärnan till höger om cirkeldiagrammen visar ett snitt för svaren på den frågan. 
 

            
   Mötets sammanlagda betyg 

 
Underlag och förberedelser 
 
Kommentarer 

 De flesta underlagen var tydliga och bra, men ffa underlag för punkten om VP var delvis 
svåra att förstå. 

 Som konstaterades på mötet var ett par underlag svåra att fatta beslut utifrån. Några kom 
också för sent, och det kom denna gången ingen “alla underlag”fil, vilket underlättat 
mycket för mig tidigare.  

 CADFunderlagen var ju av förklarliga skäl väldigt sena. Svårt att fatta beslut utifrån 
underlagen om verksamhetsplanen. 

 Fr. a den sena leveransen av underlagen om CADF gjorde det svårt att vara tillräckligt 
påläst.  

 Bra att det framgår vilka underlag som redovisas muntligt i dagordningen!  
 Underlagen höll en bättre kvalité än vad jag upplevt. Diskussionerna i forum var nästan 

obefintliga.  
 

Underlagen kom när de skulle och gav mig tillräckligt med tid att sätta mig in i frågorna 
 

        
 



Underlagen till mötet var tydliga, lättläsa och gav tillräckligt med information 
 

        
 
 
 
Styrelsen använde forumet till konstruktiva diskussioner, vilket underlättade mötet. 
 

       
 
 
 
Under mötet 
 
Kommentarer 

 Ibland lite utrymme att lyfta blicken från pågående processer och se övergripande syfte 
och mål . 

 Tiden som las på ändringar i arbetsordningen kunde kortas avsevärt om förslagen 
diskuterats i forum eller delegerats till utskott/person att gå igenom.  

 Bra jobbat av årsmötesordförandena som fick ihop punkterna trots bristande underlag på 
några punkter. Hoppas planeringssystemet kan hjälpa till för att lägga styrelsens input i 
frågor på rätt nivå.  

 Viktigt att styrelsen diskuterar strategiska frågorna och inte dyker ner i sakfrågorna eller 
operativa frågor (som ju hanteras av GS och sakkunniga på sekretariatet).  

 Bildspelet med “vi är 10 personer i styrelsen” och “förhållnadet sekretariatetstyrelsen” var 
onödigt långt, då samma information delgetts under fredagen på sekretariatet. Det måste 
vi synka bättre till nästa junimöte. Diskussionen.  

 Mängden frågor gjrode att vi fick hasta igenom vissa punkter, men tack var bra ordförande 
hann vi även igenom allt även om vissa beslut skulle behövt mer tid.  

 

 

 



 
Föredragningarna av underlagen var tydliga och bra 
 

      
 
 
 
Underlagen och föredragningarna gav styrelsen relevant och tillräcklig information för att 
fatta bra och välinformerade beslut. 
 

      
 
 
 
Vi gick till beslut efter relevanta och lagom långa diskussioner. 
  

        
 
 
 
 
 
 



Mötet var bra upplagt avseende fördelning av tid och innehåll. 
 

             
 
 
 
 
Alla styrelsens ledamöter bidrog till diskussionen och hjälpte oss att komma i mål.  
 

             
 
 
 
 
Våra mötesordförande var lyhörda och formulerade tydliga beslutsförslag. 
 

            
 
 
 
 
 
 



Jag blev respekterad och de andra i styrelsen lyssnade på mig (även om jag inte 
nödvändigtvis övertygade dem). 
 

            
 
 
 
 
 
Våra diskussioner och beslut höll sig på en strategisk nivå och handlade om rätt saker 
 

         
 
 
 
Styrelsemötet var inspirerande, spännande och gav mig ny energi 
 

           
 
 
 
 



Jag är nöjd med min egen insats under mötet. 
 

          
 
 
 
 
Kommentarer om praktiska arrangemang: möteslokal, mat, social samvaro etc. 

 Fint! 
 Bra ställe, hade varit bra med någon längre paus mitt på lördagen. 
 Bra! 
 Trevligt stlle! Synd att det inte fanns lite mer tid för social samvaro utanför mötesrummet. 
 Vackert och bra lokaler. Avståndet från city är däremot inte optimalt.  

 
Kommentarer om ditt boende och din resa 

 Allt funkade bra! 

 Fungerade bra 

 Allt funkade bra, även om en timmes resa från Slussen kändes ganska långt. 

 Resebokning fungerade mycket bra även fast det drog ut på tiden. 

 

 

 


